
Dagsorden 
Skolebestyrelses-
møde 
TIRSDAG d. 12/03 
2024 
kl. 17:30 – 19:30 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Jilali Daf 
Ginnie Hansen  
Mette Byriel 
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Arushi Bains (elevråd) 
Mikolaj Przbylowski 
(elevråd) 
Kasper Bjerring (B&U) 
 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Janne Kiilerich (JK)  
 
 

 

Deltog ikke:  Ginnie 
Referent: JK 
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 15 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
Deltager ikke i  - René og Jilali deltager. 
- Skole- & SFO-ledelsen 
Fastelavnsarrangement i afdeling 1 har været vellykket 
Kvalitetstilsyn. Skolen er blevet bedt om en redegørelse fra 
STUK 
STUK har også bedt om en redegørelse ift. 
parallelsamfundsproblematikker. Den går udelukkende på 
andelen af flersprogede elever på skolen.  
Tvillingehuset og Ørnebo skal låne 2 lokaler på skolen i de 
kommende skoleår i forbindelse med udvidet pladsgaranti i 
kommunen grundet parallelsamfundslisten – det er 
skolegrupperne, der skal bruge lokalerne.  
- Elevrepræsentanter 
Elevfest d. 25. april er i planlægningsfasen. Festen er for 
afdeling 2. (6.-9. klasse) Elevskoleband både fra Gildbroskolen 
og fra Ungdomsskolen kommer og optræder. Temaet bliver 
galla/prom.  
Elevrådet deltager i generalforsamling for danske elevråd. 
Der arbejdes fortsat på elevråd for afdeling 1. Der er fokus på 
fornyelse af udearealer og trivsel. 
- Medarbejderrepræsentanter 
Der er fokus på aprilgruppen, som er de kommende skolebørn. 
3. klasserne er derfor rykket ind i SFO 2. 
Der laves besøgsdag for ikke-indmeldte 3.-klasseselever en 
gang ugentligt. 
Naturhjørne med biodiversitet er i udvikling i SFO-en. 



Personalet har været en smule bekymrede for de 
børnehavebørn, der skal låne lokaler, men føler nu, at der er en 
plan, der er tillid til.  
3. klasserne skal til miniopfinderdag i Idrætscenteret, hvor de 
skal dyste mod de andre 3. klasser i kommunen. Det plejer at 
være et spændende og godt arrangement.  
- B&U-repræsentant 
Det lokale gymnasium fusionerer med Hvidovre Gymnasium, 
og det skal ligger i Hvidovre. Erhvervsuddannelser skal til 
gengæld opgraderes 
Ishøj har fået et område på parallelsamfundslisten. Det har 
konsekvenser for bl.a. dagtilbud. 
Klassedannelsesplan er lavet og der holdes mest muligt fast i 
distrikterne.  
Tilfredshedsundersøgelse viser, at de mest tilfredse forældre i 
kommunen er på Strandgårdskolen og Gildbroskolen.  
Barnets lov: Der skal udarbejdes/genbesøges 
beredskabsplaner overfor social kontrol, overgreb og 
radikalisme.  

2 O 5 min. 

Evt. 

Ginnie har meddelt, at hun ønsker at trække sig fra 

skolebestyrelsen 

Bekymring for problemer med piller på skolerne i Ishøj og omegn. 

Skolen tager det op i det lokale SSP. 

3 DB 10 min. 

Kontaktforældre 

Drøftelse og afklaring i forhold til aktivering af kontaktforældre 

Forældremøde med idéinspiration som kan faciliteres på skolen. 

På bagkant af idéerne kan man måske udarbejde et katalog med 

inspiration og forventning. 

Mødet skal være åbent for alle forældre.  

Skolen går på opdagelse for at finde de gode historier.  

RA og JK går videre med opgaven, finder dato og inviterer 

”oplægsholdere”.  

Mette laver en indbydelse.  

4 O 10 min. 

Ledelsesteam på Gildbroskolen 

Orientering om ledelsesteamets sammensætning 

Line har opsagt sin stilling. JK er konstitueret viceskoleleder og 

Rie er Teamleder i SFO- og aftenklub.  

Vi har valgt at rekrutteringsforløbet for at finde en ny leder til 

ledelsesteamet bliver indledt i foråret med tiltrædelse 1. august 

2024.  

Rie inviteres med til SB-møder fremadrettet.  

5 OD 10 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Orientering om forretningsorden for skolebestyrelser i Ishøj 

Kommune samt efterfølgende drøftelse 

Udsat 



6 B 10 min. 

Suppleringsvalg 

Afklaring vedr. suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

Opstillingsperiode: 15/3-5/4 

Valghandling: 8/4-12/4 

Tiltrædelse 24/4-24 

René, Mette og Kasper sidder i valgbestyrelse 

7 OD 20 min. 

Skoleudviklingssamtale 

Orientering om skoleudviklingssamtale samt efterfølgende 

drøftelse 

RA præsenterede indhold i skoleudviklingssamtale.  

Fremadrettet vil vi fokusere på: 

Fagligt fokus på dansk, matematik, engelsk og naturfag 

Medarbejderfokus på mødestabilitet, kompetenceudvikling og 

samarbejdsforaer. 

Forældreaktivering og -samarbejde. 

Yderligere uddybning vil komme i forbindelse med skoleplanen.  

8 O 10 min. 

Orientering om… 
-  Økonomi 
- Skolens økonomi er sund.  
-  Personale 
- Line har opsagt sin stilling. Rekrutteringsforløb vil ske 

henover foråret med tiltrædelse 1. august. 
- En kollega går på barsel i starten af april. Vi har ansat en 

barselsvikar, som er vores faste læreruddannede vikar, 
Dilara.  

- Sygefravær 
- Vi ligger lidt højt ift. landsgennemsnittets sygefravær, 

og vi har et fokus på at værne om personalet.  
 

9 B 5 min. 
Punkter til kommende møder: 

Status på kontaktforældredag 

Punkt 5 

10 O 10 min. 

Særlig pædagogisk indsats (lukket punkt) 

Orientering om særlig pædagogisk indsats på specifik årgang 

René informerer om en episode og en særlig indsats på en specifik 

årgang.  

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 20/6 

 


